
  

Protokół nr 17/17 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych i Komisji Rewizyjnej w dniu 28 listopada 2017 r. 

 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 

10:40. Komisje obradowały w sali konferencyjnej w budynku Urzędu Gminy. Na posiedzeniu 

obecnych było 5 członków Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego (lista obecności Zał. 

Nr 1),  5 członków Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych (lista obecności Zał. Nr 1) 

i 4 członków Komisji Rewizyjnej (lista obecności Zał. Nr 1) – nieobecny członek Święcki 

Szczepan.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Wójt Gminy – Sylwester Jaworowski, Skarbnik Gminy 

- Gabriela Mioduszewska i Sekretarz Gminy Pani Danuta Niewińska. 

Ad. 1)  

Otwarcia siedemnastego posiedzenia wspólnego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych dokonała Przewodnicząca tej Komisji Konopka Jolanta. 

Otwarcia siedemnastego posiedzenia wspólnego Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego dokonał Przewodniczący tej Komisji Zakrzewski Dominik Ignacy. 

Otwarcia dziewiętnastego posiedzenia wspólnego Komisji Rewizyjnej dokonał 

Przewodniczący tej Komisji Szeligowski Wojciech. 

Posiedzenie wspólne wszystkich Komisji prowadziła Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych  Jolanta Konopka. 

Ad. 2)   
W tym punkcie Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych  

przedstawiła porządek posiedzenia, który jest jednakowy dla wszystkich Komisji: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Przyjecie protokołu z szesnastego posiedzenia Komisji w dniu 26.09.2017 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

      a/ zmian w budżecie gminy, 

      b/ dofinansowania zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1938B 

Wygoda – Modzele Wypychy – Zanie – do drogi Nr 8 – rozbiórka istniejącego i budowa 

nowego obiektu mostowego wraz z dojazdami” realizowanego przez Powiat Zambrowski, 

     c/ obniżenia ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na 

obszarze gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok, 

     d/ obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok 

     e/ stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół im. Abp. Romualda Jałbrzykowskiego w 

Kołakach Kościelnych w Szkołę Podstawową w Kołakach Kościelnych i wskazania imienia, 

     f/ przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

     g/  woli przejęcia przez Gminę Kołaki Kościelne do zasobów dróg gminnych drogi 

położonej w pasie drogowym drogi ekspresowej S8 służącej do jej obsługi oraz terenów 

przylegających, w miejscowościach: Gosie Małe, Zanie-Leśnica, Czachy-Kołaki, Ćwikły-

Krajewo oraz Ćwikły-Rupie. 

5.  Informacja o z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2016/2017 i przygotowania 

placówki do nowego roku szkolnego oraz o wynikach egzaminu gimnazjalnego. 

6. Informacja na temat oświadczeń majątkowych składanych Wójtowi Gminy. 



  

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych składanych Przewodniczącemu Rady 

Gminy. 

8. Informacja o wyznaczonych podmiotach, w których będzie wykonywana praca społecznie 

użyteczna. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 2). 

Przewodnicząca KOKiSS Jolanta Konopka poprosiła o uwagi do przedstawionego porządku 

posiedzenia. 

Pan Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku posiedzenia projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XVIII/111/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag, więc Przewodnicząca KOKiSS poprosiła o 

przejęcie porządku posiedzenia komisji poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Finansów został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3) 

W tym punkcie Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego i Komisja Oświaty, Kultury i 

Spraw Społecznych przyjęły protokoły z szesnastego posiedzenia w dniu 26 września 2017 r. 

posiedzenia wspólnego Komisji a Komisja Rewizyjna przyjęła protokół z osiemnastego 

posiedzenia w dniu 26 września 2017 r.  poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie. 

 

 



  

Ad. 4a) 

W tym punkcie Skarbnik Gminy Pani Gabriela Mioduszewska omówiła szczegółowo 

proponowane zmiany w budżecie gminy na 2017 rok i poprosiła o uwagi i pytania (Zał. Nr 3). 

Członkowie komisji nie podjęli dyskusji, Przewodnicząca KOiSS porosiła o wyrażenie opinii 

o proponowanych zmianach w budżecie gminy przez poszczególne Komisje poprzez 

głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali proponowane zmiany w budżecie gminy i 

postanowiono przedłożyć materiały na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 3). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali proponowane zmiany w budżecie gminy i 

postanowiono przedłożyć materiały na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 3). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali proponowane zmiany w budżecie gminy i 

postanowiono przedłożyć materiały na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 3).  

Ad. 4b) 
W tym punkcie Pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie dofinansowania zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1938B Wygoda – Modzele Wypychy – 

Zanie – do drogi Nr 8 – rozbiórka istniejącego i budowa nowego obiektu mostowego wraz z 

dojazdami” realizowanego przez Powiat Zambrowski. Nadmienił, że inwestycja ta została 

wykonana przez Powiat. Wcześniej ten temat był omawiany, ale teraz przypomnę - Powiat 

dostał dofinansowanie na tę przebudowę w wysokości 1 mln 37 tys. zł, Gmina zobowiązała 

się partycypować w kosztach przebudowy ze względu na to, że to było warunkiem 

otrzymania dofinansowania przez Powiat. To samo w drugą stronę jest – Powiat podjął 

uchwałę w sprawie przekazania nam dotacji na przebudowę ul. Wyszyńskiego w kwocie 30 

tys., które otrzymamy od Powiatu w następnym roku po zrealizowaniu inwestycji na 

Wyszyńskiego. A jest to na takim etapie, że niedługo będziemy składali pozwolenie na 

budowę, już projekt jest w trakcie realizacji, wszystkie granice są już uregulowane, niedługo 

wydam decyzję o zatwierdzeniu granic i będzie można składać pozwolenie na budowę. 

Członek Komisji Finansów Janusz Milewski – wykonawca już jest? 

Pan Wójt – umowa jest już dawno podpisana. 

Członek Komisji Oświaty Janusz Ołdakowski – to Powiat Zambrów buduje tutaj odcinek 

Łubnice do szosy? 

Pan Wójt – chodzi tu o obiekt mostowy na Zaniach. 

Członek Komisji Finansów Kołakowski Michał – 300 m zrobione a 3 km rozwalili. 

Członek Komisji Oświaty Janusz Ołdakowski – a dyrekcja dróg publicznych nie miała zrobić 

dłużej przed rondem w stronę Zań? 

Pan Wójt – zrobili zgodnie z projektem. 

Członek Komisji Finansów Kołakowski Michał – jaki koszt tego był? 

Pan Wójt - 1 mln 37 tys. zł. 

Członek Komisji Rewizyjnej Jadwiga Żabińska – tego mostu? 



  

Członek Komisji Finansów Kołakowski Michał – stary był mocniejszy, bo Żebrowski ledwo 

go rozebrał. 

Członek Komisji Finansów Janusz Milewski – ten most powiększyli, czy został w takich 

samych rozmiarach? 

Członek Komisji Finansów Kołakowski Michał – zmniejszyli, jest węższy. 

Na tym dyskusję zakończono. 

Przewodnicząca KOiSS porosiła o wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

dofinansowania zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1938B Wygoda – 

Modzele Wypychy – Zanie – do drogi Nr 8 – rozbiórka istniejącego i budowa nowego obiektu 

mostowego wraz z dojazdami” realizowanego przez Powiat Zambrowski przez poszczególne 

Komisje poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie dofinansowania 

zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1938B Wygoda – Modzele 

Wypychy – Zanie – do drogi Nr 8 – rozbiórka istniejącego i budowa nowego obiektu 

mostowego wraz z dojazdami” realizowanego przez Powiat Zambrowski i postanowiono 

przedłożyć materiały na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 4). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie dofinansowania 

zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1938B Wygoda – Modzele 

Wypychy – Zanie – do drogi Nr 8 – rozbiórka istniejącego i budowa nowego obiektu 

mostowego wraz z dojazdami” realizowanego przez Powiat Zambrowski i postanowiono 

przedłożyć materiały na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 4). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie dofinansowania 

zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1938B Wygoda – Modzele 

Wypychy – Zanie – do drogi Nr 8 – rozbiórka istniejącego i budowa nowego obiektu 

mostowego wraz z dojazdami” realizowanego przez Powiat Zambrowski i postanowiono 

przedłożyć materiały na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 4). 

Ad. 4c) 

W tym punkcie Pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Kołaki 

Kościelne na 2018 rok. Nadmienił, że stawki ministerialne wzrosły o 5 gr., a my obniżamy do 

poziomu z poprzedniego roku, także nasze stawki się nie zmieniają. 

Członkowie komisji nie podjęli dyskusji, więc Przewodnicząca KOiSS porosiła o wyrażenie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok 

poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 



  

- wstrzymało się – 0 głosów 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie obniżenia 

ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 

Kołaki Kościelne na 2018 rok i postanowiono przedłożyć projekt na najbliższej sesji Rady 

Gminy (Zał. Nr 5). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie obniżenia 

ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 

Kołaki Kościelne na 2018 rok i postanowiono przedłożyć projekt na najbliższej sesji Rady 

Gminy (Zał. Nr 5). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie obniżenia 

ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 

Kołaki Kościelne na 2018 rok i postanowiono przedłożyć projekt na najbliższej sesji Rady 

Gminy (Zał. Nr 5). 

Ad. 4d) 

W tym punkcie Pan  Wójt omówił projekt uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej 

średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku leśnego na 

obszarze gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok. Powiedział, że  w tym przypadku jest tak 

samo, stawka ministerialna wzrosła o 6,06 na m
3, 

obniżamy do 100 zł, tak jak do tej pory to 

obowiązywało za m
3
. Mamy najniższe stawki w całym powiecie. 

Członek Komisji Rewizyjnej Jadwiga Żabińska – chyba nie stać nas obniżyć, raczej w 

odwrotną stronę  trzeba by było. 

Członkowie komisji nie podjęli dalszej dyskusji, więc Przewodnicząca KOiSS porosiła o 

wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę 

sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku leśnego na obszarze 

gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie obniżenia 

kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia 

podatku leśnego na obszarze gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok i postanowiono przedłożyć 

projekt na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie obniżenia 

kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia 

podatku leśnego na obszarze gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok i postanowiono przedłożyć 

projekt na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

 



  

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie obniżenia 

kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawę obliczenia 

podatku leśnego na obszarze gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok i postanowiono przedłożyć 

projekt na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

Ad. 4e) 

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół im. 

Abp. Romualda Jałbrzykowskiego w Kołakach Kościelnych w Szkołę Podstawową w 

Kołakach Kościelnych i wskazania imienia omówiła Pani Hanna Dąbrowska. Powiedziała, że 

przyjęcie przez Radę tej uchwały regulują przepisy wprowadzające ustawę Prawo oświatowe. 

Jest to ostatnia uchwała w całej procedurze przekształcenia szkół w ośmioletnie szkoły 

podstawowe. Jednocześnie w tej uchwale wskazuje się imię, uprawniona do tego jest Rada. 

Przepisy regulujące dotyczące wskazania imienia obowiązują od 1 września i wcześniej w 

uchwale dostosowującej nie można było wprowadzić. W konsekwencji trzeba jeszcze 

dokonać zmian w uchwałach dostosowujących, podejmowanych w lutym i marcu, po 

uzyskaniu opinii Kuratorium i związków zawodowych. 

Członkowie komisji nie podjęli dyskusji nie było, więc Przewodnicząca KOKiSS poprosiła o 

wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

im. Abp. Romualda Jałbrzykowskiego w Kołakach Kościelnych w Szkołę Podstawową w 

Kołakach Kościelnych i wskazania imienia poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół im. Abp. Romualda Jałbrzykowskiego w 

Kołakach Kościelnych w Szkołę Podstawową w Kołakach Kościelnych i wskazania imienia i 

postanowiono przedłożyć projekt uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół im. Abp. Romualda Jałbrzykowskiego w 

Kołakach Kościelnych w Szkołę Podstawową w Kołakach Kościelnych i wskazania imienia i 

postanowiono przedłożyć projekt uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół im. Abp. Romualda Jałbrzykowskiego w 

Kołakach Kościelnych w Szkołę Podstawową w Kołakach Kościelnych i wskazania imienia i 

postanowiono przedłożyć projekt uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

 

 

 



  

Ad. 4f) 

W tym punkcie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/111/17 w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe omówiła Pani Hanna Dąbrowska. Projekt tej 

uchwały jest konsekwencją wskazania imienia szkole podstawowej. Zmiana ta polega na 

dodaniu w uchwale i załącznikach po słowach „Szkołą Podstawowa”, użytych w różnych 

przypadkach, nazwy patrona w brzmieniu: „Abp Romualda Jałbrzykowskiego”. Pozostałe 

regulacje w pierwotnej uchwale pozostają bez zmian. Po uzyskaniu opinii od Kuratora i 

związków zawodowych będziemy podejmować zmiany w uchwale dostosowującej. 

Członkowie komisji nie podjęli dyskusji, więc Przewodnicząca KOKiSS poprosiła o 

wyrażenie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/111/17 w sprawie 

projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XVIII/111/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe i postanowiono 

przedłożyć projekt uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 8). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XVIII/111/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe i postanowiono 

przedłożyć projekt uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 8). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XVIII/111/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe i postanowiono 

przedłożyć projekt uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 8). 

Ad. 4g) 

W tym punkcie Sekretarz Gminy Pani Danuta Niewińska omówiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Pani Sekretarz 

zwróciła uwagę na to, że Rada co roku uchwala taki Program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. W tym roku praktycznie nie różni się od ubiegłego. Program poddany był 

konsultacjom, które przeprowadzono w dnia 20-30 października, nikt nie zgłosił uwag. 

Praktycznie  niego nie korzystamy, bo nie mamy środków finansowych. Jeżeli byłyby środki, 

to można zlecać różnym organizacjom pozarządowym zadania. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag, więc Przewodnicząca KOKiSS poprosiła o wyrażenie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy 

Kołaki Kościelne na 2018 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 



  

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie w sprawie przyjęcia rocznego 

programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie i postanowiono przedłożyć projekt 

uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 9). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie w sprawie przyjęcia rocznego 

programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie i postanowiono przedłożyć projekt 

uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 9). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 4 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie w sprawie przyjęcia rocznego 

programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2018 rok z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie i postanowiono przedłożyć projekt 

uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 9). 

Ad. 4h) 

W tym punkcie Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie woli przejęcia przez Gminę 

Kołaki Kościelne do zasobów dróg gminnych drogi położonej w pasie drogowym drogi 

ekspresowej S8 służącej do jej obsługi oraz terenów przylegających, w miejscowościach: 

Gosie Małe, Zanie-Leśnica, Czachy-Kołaki, Ćwikły-Krajewo oraz Ćwikły-Rupie. Wyjaśnił, 

że do uchwały dołączony jest załącznik, gdzie zaproponowany jest do przejęcia odcinek drogi 

krajowej, chodzi tu o drogę serwisową. Jest tu nowy asfalt i na poprzedniej sesji Państwo 

podjęli uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu, który właśnie jest zlokalizowany w okolicach tej drogi. Chodzi tu o 

drogę, jadąc do ósemki i w lewo skręcamy przed rondem i cały czas do końca gminy jest 

nowa droga. W ramach przystąpienia do planu zagospodarowania przestrzennego 

wystąpiliśmy do różnych instytucji m. in do GDDKiA. W odpowiedzi dostaliśmy takie 

warunki, że tylko i wyłącznie po przejęciu takiej drogi możemy taki plan tu uchwalić, 

ponieważ wytyczne GDDKiA nie pozwoliłyby na zjazdy z tej drogi do terenów 

inwestycyjnych. Jakie są korzyści i jakie mogą być konsekwencje ujemne, oczywiście 

przejmujemy w utrzymanie tę drogę, ale myślę, że nie ma co się bać, jest to nowa droga, 

asfalt jest, solidnie wykonana. Przerwy w asfalcie wynikają z przepisów środowiskowych. 

Przyjmujemy tę drogę, utrzymujemy ją i mamy nadzieję, a musimy iść w tym kierunku, żeby 

ta gmina się rozwijała i stworzyć takie miejsca. Przejdzie to na nasz majątek. Jest duża 

szansa, bo niektórzy właściciele działek są chętni na sprzedaż i to jest światełko w tunelu. 

Inwestor chcąc tu zainwestować musi tę drogę poszerzyć na swój koszt. 



  

Członek Komisji Finansów Janusz Milewski zapytał, czy bierzemy samą drogę, czy też pas 

drogowy? 

Pan Wójt – będzie to w naszym utrzymaniu myślę, że nie jest to jakiś problem. Chcąc dalej 

iść w kierunku uchwalenia tego planu, musimy przejąć tę drogę na własność. 

Członek Komisji Finansów Janusz Milewski – będziemy musieli o to zadbać, tam posadzone 

są krzewy… 

Na tym dyskusję zakończono i Przewodnicząca KOKiSS poprosiła o wyrażenie opinii o 

projekcie uchwały w sprawie woli przejęcia przez Gminę Kołaki Kościelne do zasobów dróg 

gminnych drogi położonej w pasie drogowym drogi ekspresowej S8 służącej do jej obsługi 

oraz terenów przylegających, w miejscowościach: Gosie Małe, Zanie-Leśnica, Czachy-

Kołaki, Ćwikły-Krajewo oraz Ćwikły-Rupie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie woli 

przejęcia przez Gminę Kołaki Kościelne do zasobów dróg gminnych drogi położonej w pasie 

drogowym drogi ekspresowej S8 służącej do jej obsługi oraz terenów przylegających, w 

miejscowościach: Gosie Małe, Zanie-Leśnica, Czachy-Kołaki, Ćwikły-Krajewo oraz Ćwikły-

Rupie” i postanowiono przedłożyć projekt uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 

10). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie woli 

przejęcia przez Gminę Kołaki Kościelne do zasobów dróg gminnych drogi położonej w pasie 

drogowym drogi ekspresowej S8 służącej do jej obsługi oraz terenów przylegających, w 

miejscowościach: Gosie Małe, Zanie-Leśnica, Czachy-Kołaki, Ćwikły-Krajewo oraz Ćwikły-

Rupie” i postanowiono przedłożyć projekt uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 

10). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 3  głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie woli 

przejęcia przez Gminę Kołaki Kościelne do zasobów dróg gminnych drogi położonej w pasie 

drogowym drogi ekspresowej S8 służącej do jej obsługi oraz terenów przylegających, w 

miejscowościach: Gosie Małe, Zanie-Leśnica, Czachy-Kołaki, Ćwikły-Krajewo oraz Ćwikły-

Rupie” i postanowiono przedłożyć projekt uchwały  na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 

10). 

Ad. 5) 

W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się z  informacją o realizacji zdań oświatowych 

w roku szkolnym 2016/2017 (Zał. Nr 11). 

Przewodnicząca KOKiSS poprosiła o przyjęcie informacji poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 



  

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat realizacji zdań oświatowych w 

roku szkolnym 2016/2017 i postanowiono przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. 

Nr 11). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat realizacji zdań oświatowych w 

roku szkolnym 2016/2017 i postanowiono przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. 

Nr 11). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 3  głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat realizacji zdań oświatowych w 

roku szkolnym 2016/2017 i postanowiono przedłożyć ją na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. 

Nr 11). 

Ad. 6) 

Informację na temat oświadczeń majątkowych składanych Wójtowi Gminy przedstawiła 

Sekretarz Gminy. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag (Zał. Nr 12). 

Ad. 7) 

Informację na temat oświadczeń majątkowych składnych Przewodniczącemu Rady, 

informację z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego i Urzędu Skarbowego na temat złożonych 

oświadczeń przedstawiła Przewodnicząca Rady Dorota Sobol. Radni nie wnieśli uwag (Zał. 

Nr 13). 

Ad. 8) 

Informację o wyznaczonych podmiotach, w których będzie wykonywana praca społecznie 

użyteczna przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Danuta Niewińska (Zał. Nr 14). 

Ad. 9) 

W sprawach różnych Pan Wójt poinformował, że nie dostaliśmy dofinansowania na drogę 

Gosie Otole. Brane były pod uwagę różne czynniki, wypadki, czy będą chodniki, czy będą 

ścieżki, skrzyżowania. Niestety nic takiego nie można było zaplanować. W związku z tym na 

2018 rok planujemy przeznaczyć w budżecie 147 tys., żeby tę drogę wyremontować. 

Są pierwsze efekty naszego monitoringu, wykryliśmy sprawcę zniszczenia mienia przy szkole 

podstawowej, gdzie mieszkaniec sąsiedniej gminy wjechał w ogrodzenie i odjechał. Płot 

będzie naprawiony na jego koszt. Tak byśmy musieli sami pokryć. 

Członek Komisji Rewizyjnej Jadwiga Żabińska zapytała, czy jak zmarłą Pani Modzelewska, 

nie będzie możliwości dokupić tego? 

Pan Wójt – ten temat był wielokrotnie podejmowany, ale w tej chwili nie jesteśmy w stanie ze 

względu na brak środków. Jest to sprawa przyszłościowa, bo można by było zrobić bieżnię 

dla dzieci. Mam to na uwadze. 

W przyszłym roku przypada 100 rocznica samorządu z Radą Gminy Kołaki Kościelne. Mija 

też 602 rocznica gminy Kołaki Kościelne. Chciałbym w następnym roku zrobić huczną 

uroczystość w Kołakach. Forma finansowania będzie, jak do tej pory, postaram się, żeby 

gmina nawet złotówki do tego nie dołożyła, mam nadzieję, że to się uda, a przy tego typu 

uroczystościach będzie dużo oficjalnych gości i myślę, że różne formy będą też chciały się 

wystawić. Rozmawiałem z innymi gminami, to udostępnią nam różne zespoły 

folklorystyczne. Planuję bardzo ciekawy program, myślę że uda się to zrealizować. Termin to 

czerwiec –lipiec. Jeżeli dojdzie do takiej uroczystości, to wskazana by była 100 % obecności. 

Dziękuję tym, którzy byli na Dniu Seniora, było dużo ludzi, 120 osób.  



  

Dostaliśmy dotację na kolektory słoneczne w wysokości 1 mln 69 tys. zł, inwestycja 

planowana jest na 1,4 mln zł, czekamy na podpisanie umowy z Urzędem Marszałkowskim. 

Instalacji będzie około 90. 

Składamy też wniosek na fotowoltaikę, lista chętnych jest już zamknięta, ale pojedyncze 

osoby mogą jeszcze się dopisać. Wartość inwestycji o ponad 300 tys. zł. 

Tym sposobem przekroczyliśmy granicę 3 mln zł środków pozyskanych z zewnątrz. Myślę, 

że to jest dobry wynik przy naszych możliwościach. Nie zaciągaliśmy żadnego kredytu do tej 

pory i będziemy się starać, żeby tego nie zrobić. 

Ulica Wyszyńskiego jest już na etapie realizacji, termomodernizacja budynku Urzędu Gminy 

– w dniu wczorajszym po raz kolejny ogłosiliśmy przetarg, ponieważ wykonawca nie spełnił 

wymagań, ze względu na to, że zakradł się błąd w specyfikacji. Ten błąd został skorygowany, 

i wczoraj została ponownie uruchomiona procedura przetargowa. Przygotowanie 

dokumentów i ogłoszenie przetargu, to jest trudna procedura. 

Członek Komisji Finansów Janusz Milewski zapytał, czy remont drogi na Gosiach Otolach, to 

z asfaltem i czy lista na kolektory słoneczne jest jeszcze otwarta? 

Pan Wójt – tak, a co do kolektorów słonecznych to chyba zamknięta, ale można się zapisać na 

listę rezerwową. 

Ad. 10) 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych podziękowała i zamknęła 

siedemnaste  posiedzenie komisji. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego podziękował i zamknął 

siedemnaste posiedzenie komisji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podziękował i zamknął dziewiętnaste posiedzenie 

komisji. 
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